
Protokoll från årsmöte 2025 
Lindholmens fiskevårds- och tomtägareförening (LFT) 
 
Datum och tid: Söndagen den 13 april 2025 kl. 13:30 
Plats: Lisö Bygdegård 
 
 

1. Mötets öppnande 
LFT-styrelsens ordförande Mia Larsdotter Kraft öppnade årsmötet. 

 
 
2. Upprättande av närvarolista samt fastställande av röstlängd/ 

 fullmaktsgranskning 
Närvarolista upprättades och mötet beslutade att fastställa denna som 
röstlängd. 34 personer var närvarande och de representerade 32 röster. 

 
 
3. Val av ordförande 
 Mia Larsdotter Kraft valdes som ordförande för årsmötet. 

 
 
4. Val av sekreterare 
 Eva Bjurström valdes som sekreterare för årsmötet. 

 
 
5. Val av justerare/rösträknare 
 Carina Sjödin och Stefan Sjölander valdes till justerare/rösträknare för  
 årsmötet. 

 
 
6. Fastställande av dagordning 
 Styrelsens förslag till dagordning fastställdes. 

 
 
7. Fråga om mötet utlysts i behörig ordning 
 Årsmötet slog fast att mötet utlysts i behörig ordning. 

 
 
8. Framläggande av föreningens verksamhets- och ekonomiska berättelse 
 Eva Bjurström lade fram verksamhetsberättelsen. 
 Ewa Lidén lade fram den ekonomiska berättelsen. 
 Årsmötet beslutade att lägga dessa till handlingarna. 
 

 
9. Revisorernas berättelse 
 Föreningsrevisor Eric Pettersson redogjorde för revisionsberättelsen. Den  

genomförda revisionen hade inte lett till några anmärkningar. Revisorerna 
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föreslog därför att årsmötet skulle fastställa den framlagda årsredovisningen 
per den 31 december 2024 och bevilja styrelsen ansvarsfrihet för  
räkenskapsåret 2024. 

 
 
10. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet 
 Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. Det noterades att  

styrelsen själv inte deltog i beslutet. 
 

 
11. Framläggande av styrelsens förslag till budget & åtgärder för 

innevarande år 
Ewa Lidén lade fram styrelsens förslag till budget och åtgärder under  
innevarande år. 
Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens förslag till budget för  
innevarande år. 

 
 
12. Behandling av i stadgeenlig ordning inkomna motioner 

Inga motioner att ta ställning till hade inkommit. 
 

 
13. Fastställande av budget, medlemsavgift och röjningsrabatt 

Styrelsen föreslog att medlemsavgiften fortsatt skall vara 1 200 kr och  
röjningsrabatten 400 kr per naturvårdsdag. 

 
 Årsstämman beslutade att fastställa styrelsens förslag till budget, 

medlemsavgift och röjningsrabatt.  
 

 
14. Val av ordförande till LFTs styrelse 

Mia Larsdotter Kraft omvaldes på två år till ordförande i LFT:s styrelse. 
 

 
15. Val av ledamöter till LFT:s styrelse 
 

Valda ytterligare ett år: 
 Eva Bjurström - Sekreterare 
 Alexander Jäätmaa - Ledamot 

Marie Ståhl Fransson - Ledamot 
 
 Omvaldes i 2 år: 

Ewa Lidén - Kassör 
  Anders Olander - Ledamot 

Peter Theim - Ledamot 
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16. Val av revisorer och revisorssuppleant 
 
 Val av revisorer 
 

Nyval två år: 
 Ingrid Berggren 
 

Vald ytterligare ett år: 
Joachim Strandberg Rost 

 
 Val av revisorssuppleant 
 

Vald ytterligare ett år: 
 Annika Brege 

 
 
17. Val av tillsynspersoner samt fastställande av kostnadsersättning till 

dessa 
 
 Nyval två år: 
 Jimmy Sjölander, Lindholmen 
 

Omvaldes ett år: 
 Niclas Fransson, Grytnäs 

Mikael Brege, Lindholmen 
Henrik Kraft, Lisö Kalv 

 
 Omvaldes två år: 
 Hans Engqvist, Lisökalv 
 Jacob Lindborg, Grytnäs 
 Adil Olander, Öarna 

 
Årsmötet fastställde att kostnadsersättning för 7 medlemmar i Tillsynsgruppen 
skall vara 950:-/år och person 

 
 

18. Val av valberedning för nästkommande år 
 Omval av Hans Berggren och Clara Kempff. 

 
 
19. Övriga frågor 

 
  Simskola 
  Simskola i föreningens regi anordnas som vanligt vecka 29. Simskolelärare 

  kommer att vara Rasmus Brege och Josefin Hydén, assisterade av Robin 
Andersson och Alexander Myrbäck. 

  Anmälan till simskolan kommer att skickas ut i maj. Först till kvarn gäller, men  
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  medlemmar har förtur. 
 
  Reparation och uppdatering av föreningens flytbryggor i Kyrkviken 
  diskuterades. Mikael Brege föreslog att dessa bryggor skulle kunna läggas 
  på ett sånt sätt att de samtidigt fungerar som vågbrytare och håller sanden 
  på plats vid stranden. Styrelsen tog till sig förslaget. 
  

Midsommar 
  Midsommar anordnas i år av Grön väg. Ett önskemål om att återinföra 
  Midsommaraftons kväll diskuterades. 
  Det påpekades det är den väg som arrangerar Midsommar som också 
  beslutar om hur firandet organiseras. 
  Uppdatering av fiskdamm och annan utrustning kommer att göras. 
  

Information om digitalisering av styrelsearbetet 
Styrelsen jobbar vidare med sitt digitaliseringsarbete och systemet Sharely,   

  som är sammankopplat med Lantmäteriet. Kostnaderna för detta system finns 
  presenterade i bifogat budgetförslag. 
  Sharely kommer även att användas av Vägföreningen LLS. 
 

Viltvård 
Styrelsen fick en fråga om viltvård från Stefan Sjölander: Hur ser ambitionen 
ut att öka skyddsjakt och viltvård inom området, givet att styrelsen och 
jaktalget rapporterat om ett relativt stort bestånd av vilt? 
Ordförande informerade årsmötet om att Daniel Procheus, tillsammans med  
sitt jaktlag, är ansvarig för viltvården inom området, och medlemmar är 
välkomna att kontakta Daniel om de har frågor angående detta. 
 

 
20. Senaste datum då årsmötesprotokoll sänds ut till medlemmarna 

 
Styrelsen lägger upp protokollet på hemsidan och skickar ut det senast den 1 
juni 2025. 

 
 
21. Årsmötets avslutande 
 

Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade alla medlemmar som 
kommit. 

 
 
 
    
Mia Larsdotter Kraft, ordförande  Eva Bjurström, sekreterare 
 
 
    
Carina Sjödin, justerare  Stefan Sjölander, justerare 
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